
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 18
Olomouc - západ

Č. 6 / 2023 12. 06. 2023 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bc. Milan Hebelka, MBA, Andrea Aláčová, Bc. Petr Šafránek, Mgr. Petra Baštanová, Ing.
Oldřich Nič, Mgr. Tomáš Musil, Mgr. Renata Konečná, Mgr. Markéta Šnoblová, Ing. Tomáš
Černocký

Omluveni: Miloslav Svozil, Ivona Škůrková

Hosté: Marušková Martina, Ing., Ph.D. - Odbor městské zeleně a odpadového hospodářství +
kolegyně

Roman Večeřa 

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Obnovení vodorovného dopravního značení u vjezdu do vnitrobloku Na Vozovce 37 a 39).
viz bod 7

1.2 Nedokončený chodník mezi ulicemi E. Hamburgera a Varšavské náměstí.
viz bod 7

1.3 Vybudování přechodu v ulici Wolkerova
viz bod 7

1.4 Křižovatka ulic Na Šibeníku x Sobieského a Na Šibeníku x Olbrachtova
viz bod 7

1.5 Přechod pro chodce přes ulici Krapkova z ulice Růženy Svobodové do parku.
Komise bude kontaktovat p. Ing. Klevara za účelem jednání v této věci.

1.6 Rozpočet KMČ 18
Předseda seznámil kolegy s aktuálním stavem rozpočtu a realizovaných či plánovaných aktivitách.

 
 
 
Pozn.
 

Chodníkovné
150049,8
Dvořákova II.část
 
 



Chodníkovné
149966,55
Resslova II.část
150 tis Tab.Vrch
 

 
 
 
 
 

Opravy
26036,05
Dvořákova II.část
 
 

Estetizace
182515
Resslova II.část
 
 

 
 
 
 
 

Estetizace
28346,24
výsdaba letniček - 23344 bez DPH
 

 
 
 
 
 

Opravy / Nákup služeb
30000
Sousedská slavnost
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 
Budget
Utraceno/plánováno
Pozn.
Zůstatek

Chodíkovné 
150 000 Kč
300 016 Kč
150 tis Tab.Vrch
´0

estetizace
300 000 Kč
199 949 Kč
 
117 485 Kč

Opravy / Nákup sl.
75 000 Kč
56 036 Kč
 
18 964 Kč

 

1.7 Pod Lipami - sudá čísla - kritický stav chodníku
viz bod 7

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

3.1 Wolkerova - obnova zeleně
Ing. Marušková s kolegyní nám představily projekt obnovy a revitapizace zeleně na ulici Wolkerova -
podrobnosti buduou dodány v elketronické podobě po scháválení celého záměru.
 

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů

Zápis č. 3/2023 ze dne 13. 03. 2023: Křižovatka ulic Na Šibeníku x Sobieského a Na Šibeníku x Olbrachtova -
BEZ REAKCE...!!!!

5 Projednávané záležitosti

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Zasetí nové trávy mezi adresou Wolkerova 38 a 50

KMČ 18 žádá o zasetí nové trávy na uvedené adrese. Po výkopových pracích nebyla doposud tráva doseta.

2 Obnovení vodorovného dopravního značení u vjezdu do vnitrobloku Na Vozovce 37 a 39.

Obnovení vodorovného dopravního značení u vjezdu do vnitrobloku Na Vozovce 37 a 39.
Prosím o obnovení vodorovného dopravního značení (bílé šrafování na obou stranách) u vjezdu do vnitrobloku
Na Vozovce 37 a 39.



Toto šrafování má pomoci s viditelností pří výjezdu, instalované po zavedení
nových dopravních pravidel v našem okolí a je neustále zneužíváno parkujícími auty.

Pozn.: v minulém zápisu jsem uvedli chybnou adresu.

Chybu nám přišel sdělit p. Roman Večeřa, který bydlí na původně uvedené špatné adrese.

3 Nedokončený chodník mezi ulicemi E. Hamburgera a Varšavské náměstí.

Nedokončený chodník mezi ulicemi E. Hamburgera a Varšavské náměstí.
KMČ žádá o vyjádření, zda je v plánu realizace tohoto úseku, např. v součinosti s SVJ.
Komunikaci směřujte přímo na p. JUDASE na email:  predsedasvj1212@gmail.com, nás nechávejte v kopii
emailu. Děkuji.

Ing. JUDAS - předseda SVJ E.Hamburgera 1212/2 zaslal podnět na vybudování nedokončeného chodníku mezi
ulicemi E. Hamburgera a Varšavské náměstí, viz. příloha.

Ing. Judas upozorňuje, že v dané lokalitě je velká frekvence lidí a aktuálně jich ještě značně přibyde (výstavba
nového komplexu).

Část pozemku odkoupilo SVJ E.Hamburgera 1212/2 a jsou otevřeni jednat s městem o vybudování chodníku.

KMČ 18 nemůže financovat vybudování chodníku vzhledem k omezenému rozpočtu.

4 Přechod Wolkerova

KMČ žádá o vyjádření, zda je v plánu realizace tohoto úseku, např. v součinosti s SVJ.
Komunikaci směřujte přímo na p. JUDASE na email:  predsedasvj1212@gmail.com, nás nechávejte v kopii
emailu. Děkuji.

Vybudování přechodu v ulici Wolkerova
P. JUDAS vznesl dotaz na vybudování přechodu v ulici Wolkerova.

Cituji: "Na této ulici mezi tramvajovými zastávkami Wolkerova a Flora není nikde možné bezpečně přejít cestu.
Vzhledem k nově vybudovaným komplexům obytných domů a navýšení počtu obyvatel, by se tím město mělo
začít zabývat. Dle názoru je jen otázka času, kdy zde dojde k nehodě. Každý den zde někdo přebíhá přes ulici a
kličkuje mezi auty. Značnou frekvenci lidí zde podpořil i nový obchod Penny a dále pak nutnost přecházet kvůli
MŠ Wolkerova.Podle mých informací má město vypracovanou studii pro vybudování přechodu. Žádám o
vyvěšení této studie a připravení rozpočtu městské části pro následné stavební úpravy v této lokalitě".

KMČ 18 nemá finanční prostředky pro jakékoli investice s tímto spojené.

5 Chodník Pod Lipami - sudá čísla

Komise žádá o vyjádření, zda je v plánu oprav chodniků ulice Pod Lipami - sudá čísla, kde je chodník v kritickém
stavu.

6 Stavba Na Šibeníku - lokalita je v neutěšeném stavu - hluk, špína, bahno

Komise opětovně dostává podněty obyvatel lokality Na Šibeníku, kde dlouhodobě probíhá výstavba bytů  - celá
lokalita je v neutěšeném stavu v  - hluk, špína, bahno, atd... 
Komise požaduje prověřit, zda je dodržováno vydané stavební povolení, čistění komunikací, atd... a navrhuje,
aby investor dané útrapy dotčených obyvatel nějak kompenzoval (kompenzace v součinnosti s magistrátem -
např. úleva na dani z nemovitosti, volné vstupy do městských zařízení - ZOO, Aquapark, atd...)

8 Obecné informace

8.1 schůze červenec 2023 - 3.7.2023 od 18:00 v restauraci Stodola
Komise se sejde na výjezdním zasedání, dne 3.7.2023 od 18:00 v restauraci Stodola, Litoveůlská ulice, srdečně
zveme spoluobčany na setkání v neformálním prostředí.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 6 / 2023

Datum schválení zápisu: 21. 06. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bc. Milan Hebelka, MBA

Zapsal/a:
Bc. Milan Hebelka, MBA

Ověřil/a:
Ing. Oldřich Nič


